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22 lipca 2025

Dyskutowali o planie połączeń kolejowych

Marszałek Renata Janik, wicemarszałek Grzegorz Socha  oraz przewodnicząca
Komisji Samorządu Terytorialnego Sejmiku Małgorzata Krzywda spotkali się z dziś
przedstawicielami mieszkańców powiatu włoszczowskiego. W spotkaniu
uczestniczył także starosta włoszczowski Dariusz Czechowski. Dyskutowano o
przygotowywanym przez polski rząd Horyzontalnym Rozkładzie Jazdy (HRJ) – planie
połączeń kolejowych.  

Mieszkańcy i samorządowcy wyrazili swoje zaniepokojenie możliwym ograniczeniem
dostępu do połączeń kolejowych ze Stacji Włoszczowa Północ, co może mieć negatywny
wpływ na mobilność, dostęp do edukacji, pracy czy ochrony zdrowia. Wyrazili to w
przekazanej na ręce marszałek petycji, podpisanej przez blisko 3000 osób, dotyczącej
sprzeciwu wobec planowanej likwidacji zatrzymań pociągów na Stacji Włoszczowa Północ w
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nowym Horyzontalnym Rozkładzie Jazdy.

Marszałek Renata Janik zapewniła o pełnym poparciu dla głosu społeczności lokalnej oraz
zadeklarowała zaangażowanie w działania na rzecz korzystnych i sprawiedliwych rozwiązań
dla Świętokrzyskiego.

– Oczekujemy, że żadna decyzja w tej sprawie nie zostanie podjęta bez konsultacji i
uwzględnienia potrzeb mieszkańców. Nie pozwolimy, by Świętokrzyskie zostało wykluczone
z mapy nowoczesnego transportu – podkreśliła marszałek Renata Janik.
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